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Zápis č. 1 z Komise pro výchovu a vzdělávání MČ Praha 1 

ze dne 19. 12. 2022 

prezenčně, Praha 1, 15:00 – 17:06 

 

Přítomni: Mgr. Eva Špačková, předsedkyně KOVV,  Mgr. Jana Sobotková, LL. M., PaedDr. 

Věra Dvořáková, MUDr. Jan Votoček, Giancarlo Lamberti, Sylva Hodková 

 

Přizvaní hosté: Mgr. Bc. Michaela Vencová, JUDr. Petr Dětský, Mgr. Luboš Čuta 

                             

Omluven/a: Mgr. Barbora Kosíková, Mgr. Vlková 

 

Zapsala:  Bc. Barbora Filkornová, tajemnice KOVV  

 

Místo konání: Vodičkova 9, Odbor školství 

 

Program: 

 

1. Představení členů komise  

1a) Seznámení s pracovníky OŠ 

1b) Příspěvkové organizace OŠ 

 

2. Schválení ověřovatele zápisu 6/2022 

3. Schválení programu jednání KOVV 6/2022 

4. Statut Komise pro výchovu a vzdělávání 

5. Seznámení členů s jednacím řádem komisí 

6. Termíny jednání komisí na 1. pol. roku 2023 

7. Žádost SCIO 

8. Hřiště Na Františku a hřiště Masná, Společné jednání komisí dne 11. 1. 2023 

9. Různé  

 

Ad1 ) Představení členů komise 

Předsedkyně komise pro výchovu a vzdělávání Mgr. Eva Špačková představila jednotlivé 

členy komise a tajemnici komise. Představila vedoucí odboru školství Mgr. Michaelu 

Vencovou. Dále seznámila členy komise s tím, že počet členů komise je nyní 7 a Rada bude 

jmenovat z řad odborníků další dva členy komise. Předsedkyně komise navrhuje jako 

odborníka Mgr. Čutu, který je z MHMP a jeho zaměření je volný čas dětí a mládeže a 

dotace. Dále navrhuje Mgr. Vlkovou, která byla dlouhou dobu ředitelkou ZŠ nám. 

Curieových, byla členkou Komise pro výchovu a vzdělávání. Mgr. Čuta byl přítomen na 

komisi a představil se členům komise a Mgr. Vlková byla omluvena pro nemoc, 

představena byla předsedkyní komise. 
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Členům komise předala tabulku příspěvkových organizací, které spadají pod Městkou část 

Praha 1- Odbor školství. Tabulka je uvedena i s kontakty na ředitele příspěvkových 

organizací 

Kontakt tajemnice KOVV: barbora.filkornova@praha1.cz, tel: 221 097 182 

 

Ad 2) 

Členové komise navrhli jako ověřovatele zápisu 1/2022 pana Giancarla Lambertiho  

 

Hlasování: 

PRO: 6 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

 
Ad 3) 

Předsedkyně komise seznámila členy s návrhem programu 1. jednání KOVV v roce 2022. 

 

Hlasování: 

PRO: 6 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

 

Ad 4) 

Předsedkyně komise seznámila členy s návrhem nového Statutu Komise pro výchovu a 

vzdělávání. Členové komise statut komise případně připomínkují a na dalším jednání komise 

dne 4. 1.2022, se bude hlasovat o schválení statutu. 

 

Závěr: Komise pro výchovu a vzdělávání vzala informaci na vědomí. 

Ad 5) 

Členům komise byl předložen jednací řád komisí, který si přečetli a vzali na vědomí. 

 

Závěr: Komise pro výchovu a vzdělávání vzali jednací řád komisí na vědomí. 

 

Ad 6) 

Předsedkyně navrhla členům termíny jednání komisí v 1. pol. 2023. Navrhuje se scházet 

v těchto termínech. 

 

 

 

Závěr:  Komise pro výchovu a vzdělávání bere informaci na vědomí. 

Závěr: Ověřovatel zápisu 1. jednání 2022 KOVV byl schválen. 

Závěr: Návrh Programu 1. jednání KOVV byl přijat. 

mailto:barbora.filkornova@praha1.cz
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2023 

st 4. 1. 2023   od 15.00 hod. zasedací místnost OŠ 

MIMOŘÁDNÉ: St 11. 1. 2023- 17:00 hod- zasedací místnosti "pitevna" v přízemí úřadu. 

st 18. 1. 2023 od 15:00 hod. zasedací místnost OŠ 

st 1. 2. 2023 od 15:00 hod. zasedací místnost OŠ 

st 15. 2. 2023 od 15:00 hod. zasedací místnost OŠ 

st 8. 3. 2023 od 15:00 hod. zasedací místnost OŠ 

st 29. 3. 2023 od 15:00 hod. zasedací místnost OŠ 

st 12. 4. 2023 od 15:00 hod. zasedací místnost OŠ 

st 26. 4. 2023 od 15:00 hod. zasedací místnost OŠ 

st 10. 5. 2023 od 15:00 hod. zasedací místnost OŠ 

st 24. 5. 2023 od 15:00 hod. zasedací místnost OŠ 

st 7. 6. 2023 od 15:00 hod. zasedací místnost OŠ 

st 21. 6. 2023 od 15:00 hod. zasedací místnost OŠ 

 

Závěr: Komise pro výchovu a vzdělávání  odsouhlasila termíny 1.pol. 2023. 

Hlasování: 

PRO: 6 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

 

 

Ad 7) 

Vedoucí OŠ informovala o nabídce společnosti SCIO, společnost nabízí projekt  Mapa školy,  

díky kterému školy získají zpětnou vazbu od žáků, pedagogů, rodičů, dalších zaměstnanců škol 

i od vedení škol. Členové komise byli s nabídkou seznámení a zhodnotili, že školy mají těchto 

nabídek plno a zaujali stanovisko, že tuto nabídku nebudeme dále nabízet do škol. 

 

Závěr: Komise pro výchovu a vzdělávání vzala informaci na vědomí. 

 

Ad 8) 

Předsedkyně komise předala slovo vedoucí Odboru školství, která poděkovala, že členové 

komise se věnovali materiálu týkající se hřišť na P1. Odbor školství má ve své správě dvě 

sportoviště, a to hřiště Masná a hřiště Na Františku, které mu gesčně patří pod nájemní 

smlouvou, která končila k 30.9. Tuto nájemní smlouvu platila městská část. Odbor školství tuto 

problematiku řešil i s bývalým vedením radnice. Řešilo se mezidobí, jak bude fungovat 

provozování hřišť dále. Staré vedení radnice nechtělo zasahovat novému vedení radnice do 

řešení této situace. Z finančních prostředků z rozpočtu Odboru školství se zajistil provoz hřišť 

a to do 12. 1. 2023.  

Platí se časový úsek, kdy hřiště navštěvují školy z Prahy 1 a také jedna soukromá škola a 

nájemce z těchto vyhrazených časových bloků nemůže nijak profitovat. Nyní se cenově také i 

díky navýšením cenám energií pohybuje v jiných částkách a je nyní potřeba vyřešit způsob 
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jakým se budou hřiště provozovat nadále. Hřiště se využívají a je v zájmu všech provoz hřišť 

ponechat, aby je mohli navštěvovat děti a žáci Prahy 1. Členové komise obdrželi materiál, 

který bude projednán Radou MČ P1. Rada by měla zvolit variantu provozování  a poté bude 

vyhlášeno výběrové řízení. Předsedkyně komise informoval členy o společném jednání 

komise dne 11. 1. od 17:00 hod., kde se budou hřiště probírat a to s Komisí pro životní 

prostředí a Komisí pro kulturu a sport. Úkolem je projednat toto téma a předložit stanovisko 

k dalšímu fungování hřišť. Člen komise MUDr. Votoček se dotázal na to, že vzhledem k tomu, 

že provoz hřišť je zajištěn do 12. ledna a výběrové řízení  může trvat až čtvrt roku, jak je 

zajištěn provoz hřišť v tomto období. JUDr. Dětský mu odpověděl, že nyní je městská část 

v rozpočtovém provizoriu, a finance na to teoreticky nejsou,  v návrhu rozpočtu se s tím 

aktuálně nepočítá. Výsledkem společného jednání komisí bude závěr, kterým se určí a 

předloží Radě návrh, jak bude vypadat další provozování těchto hřišť. 

 

Vedoucí OŠ předala slovo přizvanému odborníkovi vedoucímu právnímu oddělení JUDr. 

Dětskému, který měl za úkol podrobně seznámit členy s možnostmi fungování hřišť Masná a 

Na Františku.  Je zde možnost forma výpůjčky, nájmu nebo paktu. Městská část poptává 

zajištění provozu jako službu a má určený rozpočet k zajištění provozu. V zájmu městské části 

je dále zajistit provoz hřišť.  

 

 Závěr: Komise pro výchovu a vzdělávání vzala informaci na vědomí a ukládá OŠ úkol 

ověřit  situaci majetku a provést analýzu vlastnických vztahů jednotlivého vybavení na 

hřištích. 

Ad 9) 

Předsedkyně komise se tázala členů komise, zda mají nějaký podnět do bodu č. 9 – Různé. 

Nikdo neměl žádný podnět. Předsedkyně ukončila jednání.  

 

Konec v 17:06. 

 

 

Přílohy:  

1. Prezenční listina 

2. Status Komise pro výchovu a vzdělávání 

 

Zápis sepsán dne: 20. 12. 2022 

Zápis ověřen dne:   

 

 

 

     …………………………………………………                                           ……………………………………………………… 

    Giancarlo Lamberti, ověřovatel                       Mgr. Eva Špačková, předsedkyně komise 


